
Skolebestyrelsesmøde d. 28. august kl. 18.30 – 21.00 afd. Stenstrup.

Fraværende: Jesper Sandager, elever er ikke valgt endnu for indeværende år.

Foreløbigt referat:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt med tilføjelse af et punkt om skolebestyrelsens deltagelse i
forældremøder på de forskellige årgange og andre fora.

3. Opfølgning fra sidste møde. Der har været dialogmøde med B&U, men Tanja deltog ikke.

4. Orientering:

a. Formand: Tanja har ikke så meget endnu.

b. Elevråd: Elever vælges snarest.

c. Medarbejdere: Boel fortæller, at indskolingen er kommet godt i gang med skoleåret. Andreas
fortæller, at flytningen af elever i lokaler har givet god dynamik i Stenstrup. Skolen er tilmeldt ”grøn
flag” i år. 7. og 8. årgang deltager i KIDM (Kvalitet I Dansk og Matematik) i dansk. Idrætslærerne er
glade for de ekstra idrætstimer. Elever fra valgholdet ”Sund og aktiv” sætter gang i elevaktiviteter
for mellemtrinnet i frikvarterer onsdage og fredage frem til efterårsferien.

d. Ledelsen: PN: Vi er kommet godt i gang i indskolingen. Vi havde et godt forældremøde med de
nye 0. klasser og har også fået enkelte positive tilbagemeldinger efterfølgende fra forældre, der
deltog. Jette Kjærsgaard går på pension og har opsagt sin stilling og fratræder til efterårsferien. Vi
skal have ansat en anden lærer i hendes stilling med start 1. november. Stillingsopslag opslås
snarest. PN fortæller desuden, at hun har opsagt sin stilling pr 1. november og fratræder inden
efterårsferien. JL: Der ansættes ikke en leder i PN s stilling, så ledelsesopgaverne skal omfordeles
blandt de nuværende ledere. I kommunen er der pt 3 overtallige lærere på CSV. Vi skal undersøge,
om en an dem kan passe til den ledige stilling i indskolingen. Hvis ikke det er tilfældet, bliver
stillingen slået op internt i kommunen og evt. senere eksternt. Tanja, Stine, Boel, Pia og Jesper er
ansættelsesudvalg. Pr 1. august er to nye lærere startet i Stenstrup. Det er Lars Saggau, der er på
barsel til 1. november. Jens Elton er pt vikar i Lars’ stilling. Og Pia Andersen der er tilknyttet
mellemtrinnet. Brokonstruktionen på legepladsen i store skolegård er ulovlig og bliver fjernet. Der
bliver etableret ”en grøn kile” i stedet for. JL har deltaget i et møde, med titlen ”Stedets Ånd”. Det er
et 3 årigt projekt, hvor en årgang skal finde ud af, hvad stedets ånd er, hvad Stenstrup kommer fra,
hvad Stenstrup er for et sted. Indsatsområder i skoleåret er forberedelse til Aula, som erstatter Intra
fra skoleåret 19 20. Det fortsatte arbejde med Minuddannelse, og så skal vi desuden som skole,
ligesom alle de andre Svendborgskoler arbejde med ”Relations kompetencer”.

e. Øvrige:

5. SKB mødeplan og årshjul 2018 – 19. Drøftelse og vedtagelse. Se bilag.Mødet d. 28.02 flyttes til d.
21.02. og ellers vedtaget.



6. Budgetopfølgning 2. kvartal. Redegørelse. JL forklarer, at skolen forventer at 2018 ender med et
underskud på mellem 300.000 kr. og 400.000 kr. SFO en forventes at gå i 0.

7. Fagligt og økonomisk bæredygtige skoler tids og procesplan. Drøftelse af dagsordenspunktet fra
B&U. Se link
http://portal.svendborg.dk/SitePages/Home.aspx?RootFolder=%2Fdagsordener%2FB%C3%B8rne
%20og%20Ungeudvalget%20%28%C3%85ben%29%2F2018%2F15 08
2018%2FDagsorden%20%28%C3%85ben%29&FolderCTID=0x0120005983CB6C54715048AA4C81D0
CAB04896009BC98E64963661469862A187FF42BB7B&View={3793E986 5C71 40A7 8019
F38A3E43F653} – Forslaget gennemgået, og det forventes at komme i høring til næste
bestyrelsesmøde.

8. Ekstra punkt. Hvem er skolebestyrelsens repræsentant på de forskellige årgange på sigt. 0. årgang
Stine. 1. årgang Jesper Christensen, 2. årgang og 3. årgang Martin Søgård, 4. årgang Gitte
Skovgård Mortensen, 5. årgang og 6. årgang Tanja Kristensen, 7. årgang Jesper Sandager, 8.
årgang og Mini Annie, 9. årgang Tanja. KOO og nærdemokratigruppen Annie.

9. Om skolebestyrelsens arbejde. Orientering – Forventningen er, at kommunen snarest kommer med
et oplæg til, hvordan de nye bestyrelser vil blive klædt på til arbejdet. Det udleverede hæfte kigges
igennem. Jesper nævner, at skolebestyrelsen har tavshedspligt med det, der foregår på møderne og
gennemgår overordnet hæftet: Introduktion til skolebestyrelsens arbejde. På kommende møder kan
værdiregelsæt tages op, ligesom forretningsorden, principper, undervisningsmiljøvurdering og så
videre.

10.Evt. Andreas fortæller at skoleboden er kedelig. Andreas vil gerne finde alternative løsninger. Det er
der positiv stemning for. Punktet sættes på igen, når der er nyt fra Andreas. Boel spørger ind til, om
indskolingen kan komme til Svendborg, når dronningen kommer på besøg. Men pengene til bus er
brugt for i år.

Ref. Pia Nørgaard 


